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MR Porta Mosana College hv 
Notulen 

 
 
 
 

 

Notulen Mr vergadering  
Datum :  11-07-2023 
Tijd      :  17:00-19:00 
Locatie :  Porta Mosana College (Locatie: Oude Molenweg) 

MR Porta Mosana College HV 
Aanwezig: 
Manon Walthie 
Anne-Marie Leufkens 
Sandra Hommen: tijdens vergadering benoemd tot voorzitter 
Tycho Raedts: penningmeester 
Paco Martin Gonzalez: secretaris 

Berend Brouwer: tijdens vergadering afgetreden als voorzitter 

Afwezig, met kennisgeving: 
Linda Hayes 
 

Afwezig, zonder kennisgeving: 
 
Notulen: Tycho Raedts 

Directie Porta Mosana College 
Aanwezig: 
Tim Neutelings, rector (vanaf 17:20) 

Aanwezig als deskundige/toehoorder 
Noor Laros, leerling vwo-tto 5 

 

  Actie 

1. Opening en vaststelling agenda 
Berend opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld, al wordt de 
volgorde van de agenda afgestemd op de beschikbaarheid van Noor Laros. Tevens gaat de 
MR akkoord met het behandelen van de instemmingsaanvragen VMBO als hamerstuk. 

 

   
2.  Notulen MR vergadering 18-04-2023 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. Paco, Tycho 

   
3. Vast agendapunt: Mededelingen:   

Tycho deelt de MR-leden mee dat de leerlingenraad op het moment uiteen gevallen is. Door 
het plotselinge aftreden van de huidige voorzitter kon het bestuur niet verder functioneren. 
Dit heeft ervoor gezorgd dat de leerlingenraad op het moment geen bestuur heeft. Om die 
reden hebben Noor Laros en hij het heft in handen genomen en zijn bezig met een doorstart 
van de leerlingenraad. Dit zal na de vakantie, in overleg met het MT, in de praktijk worden 
gebracht. Tycho 

   
4. Vast agendapunt: Mededelingen GMR: 

• Een aanzienlijk deel van de GMR-leden verlaten de GMR en hebben hun laatste 
vergadering gehad. Dit is een punt van zorg. Ook Berend verlaat de GMR. 
Anne-Marie zal in zijn plaats plaatsnemen in de GMR; 
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• Tijdens de laatste GMR-vergadering bleek dat er onder de LGMR onduidelijkheid 
ontstaan is over de denkrichting toekomst VO, met name over de ‘uithangborden’. Zij 
trokken bijvoorbeeld de conclusie dat je bij het kiezen van een bètaprofiel alleen bij 
het Sint-Maartenscollege terecht zou kunnen, en met een alfaprofiel alleen bij Porta. 
Dat mag de bedoeling niet zijn. 

 
 

Berend, 
Manon, 

Anne-Marie 

   

5. Vast agendapunt: Ziekteverzuim (informerend): 
Het ziekteverzuim is laag, waarbij het kortdurend verzuim zelfs op een zeldzaam laag niveau 
bevindt. Tim deelt de MR mee dat het lang verzuim op termijn nog minder wordt, omdat een 
aanzienlijk deel op termijn niet langer werkzaam is. 

 
Tim 

   

6. Toekomst VO Maastricht: Stand van zaken (informerend): 
Het eerder opgestelde advies betreffende de denkrichting zal worden aangepast. De MR zal 
ermee instemmen, al blijft de kritiek op de ‘uithangborden’ (de omschrijvingen van de 
scholen in één of twee woorden). Paco, Berend 

   

9. Huiswerkbeleid (informerend): 
De MR heeft Noor Laros uitgenodigd om de resultaten van een eigen enquête te presenteren 
over huiswerkbeleid. Berend vraagt wat ze met deze uitslagen wil. Noor Laros zou het graag 
agenderen in de MR, met de belangrijke vraag of huiswerk in zijn huidige vorm de juiste 
oplossing is. De MR zegt toe dat dit punt volgend jaar geagendeerd zal worden. Noor Laros, 

MR 
   

8. Hitteprotocol (ter instemming): 
Berend kondigt alvast aan dat de MR niet in zal stemmen met het huidige hitteprotocol. Wat 
de MR betreft moet er moet een temperatuurgrens komen, waarboven en lessen gestaakt 
moeten worden wegens de gezondheidsrisico’s. De binnentemperatuur is daarbij belangrijker 
dan de buitentemperatuur: dit zal dus in het lokaal gemeten moeten worden. Online 
lesgeven in plaats van fysiek lesgeven is niet zinvol: thuis is het immers ook heet. Daarnaast 
blijven docenten volgens het protocol in principe op school: daar is het ook warm. Bovendien 
belast je leerlingen en docenten. 
Meteorologische cijfers tonen aan dat er systematisch hogere temperaturen in Zuid-Limburg 
zijn t.o.v. Nederland. Tegenwoordig zijn er jaarlijks zo’n 60 dagen in het jaar waarop het 30ºC 
of warmer is, dit was 40 jaar de situatie in Zuid-Frankrijk. 
Indien de temperatuurgrens wordt bereikt zou de lesdag eerder moeten beginnen en 
eindigen. De MR is bereid in gesprek te gaan met de schoolinspectie als school 
verantwoordelijk gehouden wordt voor de onderwijstijd. 
Een memo en stemverklaring zal volgen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Berend, 
Anne-Marie, 

Tim 
   

7. Begroting kalenderjaar 2024 en Meerjarenbegroting (ter advisering): 
De MR is over het algemeen positief over de begroting, en zal om die reden een positief 
advies geven. Met name de hardere groei in het fte docenten ten opzichte van het fte 
leerlingen krijgt veel lof. De MR zou wel graag later nog aan- en opmerkingen maken, waar 
Tim toe bereid is.  

 
 
 

Berend, Tim 
   

10. Periodisering en consequenties, stand van zaken (informerend): 
Manon stelt een vraag over KWT dat weg zou vallen in periode 1 van de onderbouw. Tim 
antwoordt bevestigend. 
Tycho vraagt naar de stand van zaken over het besluit over toetsperiodes in havo 5 en vwo 6. 
Ook hier volgt een bevestigend antwoord: de vakdocent zal diens leerlingen aan de start van 
volgend schooljaar van meer informatie voorzien. 
Berend vraagt of docenten tevreden zijn met de periodisering. Sandra geeft aan dat dit in 
grote mate het geval is. 

Manon, Tim, 
Tycho, Sandra 
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11. Planning MR-vergaderingen schooljaar 2023-2024 (ter vaststelling): 
Waar het voor de PMR gunstig is wanneer MR-vergaderingen in de toetsweek vallen, is dit 
voor de LMR niet het geval. Om die reden wordt gekeken naar de data in het voorstel die in 
de toetsweek vallen. 
Ten opzichte van het eerder opgestelde vergaderschema worden de volgende wijzigingen 
vastgesteld: 

• Het vooroverleg op 11 oktober zal verplaatst worden naar 4 oktober; 
• De MR-vergadering op dinsdag 20 februari 2023 wordt verplaatst naar dinsdag 5 

maart; 
• De MR-vergadering op 26 maart zal vervallen; 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

MR, Tim 

   

12. Overhandiging voorzittershamer 
Berend zal per 1 augustus de MR verlaten, en dus niet langer functioneren als voorzitter. Er 
wordt op informele wijze afscheid genomen van Berend. Berend bedankt de school, de 
docenten, de MR-leden en de onmogelijke temperaturen en omstandigheden. 
Ter afronding wordt de voorzittershamer overgedragen aan de (huidige) vicevoorzitter: 
Sandra. Linda Hayes neemt de vicevoorzitterschap van Sandra over. 

 
 
 
 
 

MR, Berend, 
Tim, Sandra 

   

13. VMBO: PTA schooljaar 23-24 (ter instemming): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

14. VMBO: Examenreglement (ter instemming): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

15. VMBO: Jaaragenda 23-24 (ter instemming): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

16. Rondvraag: 
Berend vraagt naar het telefoonbeleid. Er zal binnenkort een richtlijn volgen vanuit het 
Ministerie van Onderwijs. LVO wil voor de gehele scholenkoepel een richtlijn afspreken met 
alle rectoren. Dit is in de praktijk echter niet mogelijk. Dit punt zal geagendeerd worden. 
Verder geen punten. 

 
 
 
 

Berend, Tim 

   

17. Herformulering instemmingsverklaring Denkrichting Toekomstbest. VO 
De instemmingsverklaring zal hergeformuleerd worden, waarna de MR deze zal ontvangen. Paco 

   

18. Besluitvorming advisering Begroting (advies) 
De begroting zal positief advies ontvangen. Een instemmingsverklaring zal volgen. 

 
Paco 

   

19. Besluitvorming Hitteprotocol 
De MR zal niet instemmen met het hitteprotocol, de formulering van Berend zal op papier 
worden gezet. 

 
 

Berend, Paco 
   

20. Besluitvorming VMBO PTA’s schooljaar 2023-2024 
De instemming wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

21. Besluitvorming VMBO Jaaragenda 
De instemming wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

22. Besluitvorming VMBO Examenreglement 
De instemming wordt behandeld als hamerstuk. 
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Paco Martín González, Secretaris 

23. Sluiting 
Sandra sluit de vergadering. 

 
 

   


